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Víru ve vítězství verdikt soudu nezmařil 
Pila Rajnochovice hospodaření města přibrzdila • Respektovat vynesený rozsudek

je jednou z povinností radnice • Vystřídá hledání peněz naděje na vítězství?

Jak jsme čtenáře Hulíňanu informovali v lednovém čísle zpravodaje, 
Město Hulín bylo vynesením rozsudku ohledně Pily Rajnochovice odsou-
zeno zaplatit finanční částku přes 42 mil. korun. Verdikt padl a nezbývá 
než hledat možnosti, jak naplnit literu zákona. Zaplatit.

Pila Rajnochovice v době, kdy nikdo nečekal prohru.

K zápisu do prvních tříd přišlo v Hulíně 74 dětí.

Na základních školách v České republice proběhly v těchto dnech zá-
pisy dětí do prvních tříd pro školní rok 2007/2008. Přesný termín zápisu si 
stanovily obce jako zřizovatelé ve spolupráci s řediteli ZŠ a zveřejnili jej 
na svých úředních deskách, v místním tisku a na budovách škol. Tak jsme 
udělali i my, a proto nic nebránilo tomu, aby k zápisu přišly všechny děti, 
které dosáhly patřičného věku. 

V Základní škole Hulín se zápis prvňáčků konal v první únorový den 
a přišlo k němu 74 dětí. Padesát osm z nich se přišlo do školy zapsat popr-
vé, jen šestnáct z nich se k zápisu dostavilo po loňském odkladu. Přibliž-
ně stejný počet jako vloni (čtrnáct dětí) i letos požádalo o odklad školní 
docházky. Ti, kteří usednou do školních lavic od září školního roku 2007/
2008, se už teď na školu těší, protože jako v minulých letech i tentokrát je 
přivítala nejlépe jak mohla.

Třídy byly krásně vyzdobené, veselé a plné hodných lidí. Hlavně dětí – 
starších školáků, kteří paní učitelkám u zápisu pomáhali uvést do nové eta-
py života ty nejmenší pokud možno bez úhony. Beze strachu, takže slziček 
téměř nebylo a jen některé z dětí se pevně držely ruky svých rodičů. 

Na základě počtu dětí v předškolních odděleních mateřských škol Zlín-
ského kraje (narozeny 31. 8. 2001 a starší) bylo možné vycházet z předpo-
kladu, že by se mělo k zápisu do prvních tříd ve školách kraje dostavit přes 
6 tisíc budoucích prvňáčků. Na základě zkušeností z předchozích let se i le-
tos počítá s tím, že asi 1 100 dětí bude mít odklad školní docházky, takže 

Obávané slovo „exekuce“ přinutilo představitele radnice zmobilizo-
vat všechny síly. Dne 29. ledna přijel na hulínskou radnici exekutor Mgr. 
Jaroslav Homola a další dva pánové z Exekutorského úřadu v Brně. Před-
stavitele radnice exekutor ujistil, že postupuje v souladu s exekutorským 
zákonem. Místostarosta Petr Polák pro Hulíňan uvedl: „S panem staros-
tou Romanem Hozou jsme exekutorovi sdělili, že jejich jednání akceptu-
jeme, nicméně využíváme veškerých opravných prostředků. Informovali 
jsme je o tom, že jsme prostřednictvím svých právních zástupců poslali do-
volání k Nejvyššímu soudu České republiky, neboť považujeme vynesený 
rozsudek za neoprávněný.“ 

Není nic ztraceno

Pokud by právníci z advokátní kanceláře Ritter-Šťastný tento soud vy-
hráli (dne 7. února také podali odvolání k Ústavnímu soudu ČR), bylo by 
to pro Hulín to nejlepší, co by se nám mohlo přihodit. Všechno, co se ve 
městě právě děje, by bylo minulostí. „My sice momentálně ‚píšeme‘ kata-
strofický scénář, ale rozhodně se nevzdáváme. Nesložili jsme ruce do klína 
a pořád se snažíme šanci, která se nám nabízí, využít,“ řekl P. Polák.

Co když u Nejvyššího soudu nebo Ústavního soudu uspějeme? „Finanč-
ní částku, kterou nám poskytne peněžní ústav, u nějž jsme získali půjčku, 
bychom mohli vrátit a tudíž by se nám rozvázaly ruce.“

(Pokračování na 2. straně)

Dětství končí - škola začíná
ve školním roce 2007/2008 pravděpodobně nastoupí do prvních tříd zhruba 
5 200 žáků, což odpovídá letošnímu počtu žáků prvních tříd. Odhady budou 
odhady jen do doby, kdy se shromáždí přesné statistické údaje.

(aš)
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Víru ve vítězství verdikt soudu nezmařil 
(Dokončení z 1. strany)

Nechme „kdyby“ být a vycházejme z mo-
mentální situace. Mění se sice každým dnem, ale 
je nad slunce jasné, že nyní městu nezbývá nic 
než splnit to, co Hulínu soud vynesením rozsud-
ku uložil - zaplatit.

„Budeme i nadále hledat možnosti, kde tuto 
nemalou sumu peněz sehnat, protože pokud by-
chom je nesehnali, přijde na řadu obávaný úkol 
exekutora, který se bude snažit od města zmíně-
nou částku dostat. Zpočátku bude exekutor náš 
majetek „pouze“ hlídat, ale poté se bude snažit 
tuto částku dostat ať už z finančních prostřed-
ků města nebo prodejem jeho majetku. Jsme tu 
od toho, abychom prodej majetku nedopusti-
li, a proto musíme dělat vše, abychom tomu za-
bránili,“ tlumočil názor radnice místostarosta 
Petr Polák. 

„První zásadní kroky jsme už udělali. Vypsa-
li jsme výběrové řízení na peněžní ústav, který by 
nám potřebnou částku nebo alespoň její polovi-
nu půjčil. Jde o 26 miliónů korun. Výběrové ří-
zení, které radnice již vypsala, vyhrála Komerč-
ní banka a ta půjčí městu zmíněních 26 miliónů 
korun. Není to ovšem celých 42 miliónů, které 
musíme zaplatit, ale my už dnes víme, že z roz-
počtu města jsme schopni získat 11 miliónů ko-

run. To je dohromady 37 mil. korun. Se zmíněný-
mi 11 milióny už nový rozpočet dokonce počítá. 
Ve čtvrtek 8. února byl rozpočet schválen, a pro-
to již lze tuto částku okamžitě zaplatit. Zbylých 5 
miliónů hledáme mimo jiné i u našich dlužníků. 
Málokdo totiž ví, že Město Hulín je také věřite-
lem. Jedenatřicátého listopadu loňského roku vy-
pršela jistému nejmenovanému dlužníkovi měs-
ta splatnost pohledávky a vznikla mu povinnost 
uhradit Městu Hulín částku 2 mil. korun. Tuto 
částku budeme po věřiteli, s ohledem na naši fi-
nanční situaci, požadovat okamžitě. Zbylé 3 mili-
óny korun zaplatíme z tzv. nadrozpočtových zdro-
jů. Díky tomu jsme schopni exekutorovi zaplatit 
celou požadovanou částku, čímž si Město Hulín 
uvolní ruce a bude schopno řádně hospodařit,“ 
uzavřel Petr Polák.

Kéž by došlo na slova těch, kteří věří na 
osvobozující rozsudek. Dluhy by byly smazány, 
půjčky by město vrátilo a Hulínu by se opět vol-
ně dýchalo. S rozvázanýma rukama se pracovat 
dá, ale jakmile je svazují dluhy, bylo by město 
nuceno neustále šlapat na brzdový pedál. Když 
ovšem řidič občas nemůže přidat na plyn, řídí se 
mu auto špatně. O radnici ani nemluvě.

Alžběta Škarpichová

Ing. Jan Škařupa - první jednatel Pily v Rajnocho-
vicích. Muž, který dokázal radní i zastupitele pře-
svědčit o těch nejlepších záměrech a úmyslech, jak 
pilu dovést k prosperitě. Nedovedl. Přivedl majetek 
města ke krachu. Konkurz, exekuce, dluhy. Takový 
je výsledek neodpovědného podnikání. Opět došlo 
na známé rčení, že Cesta do pekel bývá mnohdy 
dlážděná těmi nejlepšími úmysly.

Jako zastupitel jsem dostal zprá-
vu o činnosti SDH Hulín, kde hasiči 
píší, že letos očekávají od města no-
vou hasičárnu a to nejlépe do polo-
viny roku, a s tímto požadavkem vy-
stoupili i na minulém zastupitelstvu. 
Situace města není dobrá a o to víc 
mě překvapila reakce většiny rad-
ních, kteří toto přislíbili. Hasičárna 
spolu s novou hasičkou je dost ná-
kladná investice, která navíc není 
v rozpočtu města zahrnuta. Naše 

město má platit 37 miliónů, k tomu se přidalo 
dalších pět jako náklady na exekutora, protože 
jsme nezaplatili dostatečně rychle.

Můj názor s časovým odkladem této inves-
tice byl značně nepopulární, ale nemyslím to 

Budou mít hulínští hasiči novou hasičku a zbrojnici?
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špatně a doufám, že mě hasiči alespoň částečně 
pochopí. Samozřejmě si uvědomuji nezastupitel-
nost hasičů pro dění ve městě, vždyť pomoc bliž-
ním není jedinou ze zásluh, kterou mají. Nejde 
mi o to, abych zrušil hasiče, jak jsem se o sobě 
doslechl, ale v situaci kdy městu obstavil exe-
kutor majetek a každý den platíme 11.800 Kč na 
úrocích, je situace snad trochu jiná a vyžaduje 
ode všech určitou zodpovědnost v rozhodování. 
Uskromnit se ve městě v dnešní situaci musí úpl-
ně každý. Vždyť ne nadarmo byly z původního 
návrhu rozpočtu škrtnuty položky jako výměna 
oken ve školce či investice ve škole, což je jistě 
neméně důležité.

Nová hasičárna je zamýšlena v areálu Uni-
texu. Dobrá myšlenka, vždyť tato lokalita je ve 
středu města a je zde dostatek místa, ale areál 

Unitexu není náš a nebude ještě 3 roky. To zna-
mená investovat do cizí budovy a k tomu platit 
tržní nájemné. Kdo se orientuje v cenách staveb-
ních prací dobře ví, že oprava staré budovy se 
zázemím pro hasiče nebude jen v řádu statisíců. 
Vše v situaci, kdy hrozí zavření školy, protože 
v letošním roce končí výjimka od hygienika. Co 
je tedy důležitější? Je to těžké a bolestné rozho-
dovaní, ale musíme se k tomu postavit čelem, 
i když to není zrovna populární. Nebráním se 
diskusi, jsem ochoten hledat kompromis a zla-
tou střední cestu, ale nyní je třeba dívat  se na 
situaci ze všech stran. Neberme prosím dnešní 
situaci našeho města na lehkou váhu!

Ing. Jiří Rygál - zastupitel

Když se mají děti ve škole učit o tom, kdo jsou to hasiči a co dělají, je 
nejlepší zavést je mezi ně a nechat je, ať si tu opravdovou atmosféru vy-
chutnají přímo na místě. S takovýmto nápadem přišly i paní učitelky prv-
ních tříd Základní školy v Hulíně a své nejmenší školáky zavedly do místní 
hasičárny. Nic lepšího je snad ani napadnout nemohlo. S fotoaparátem jsme 
při takovéto výuce zastihli prvňáčky učitelky Dany Hozové, kteří toho dne 
nevnímali nic jen dobrovolné hasiče. Velitel sboru J. Zábranský se oblékl 
do dobové, bílé hasičské uniformy, starostka J. Zapletalová i její kolegové 
zas do těch svátečních i pracovních a děti byly doslova  všude. Prozkouma-
ly nejen hasičské auto a jeho výbavu, ale zkusily si i spojovat hadice a jiné 
hasičské „práce“. Přilby jim sice velmi nepadly, ale jsme si jisti, že toho dne 
o ničem jiném nemluvily. Když dobrovolní hasiči z Hulína vyjedou jednoho 
dne k zásahu, bude o jejich práci něco vědět už i každý hulínský prvňáček. 
Inu  řekněte, není to přesně podle Komenského „Škola hrou?“ 

Do školy k hasičům
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PŘÍJMY  
  
Daň z příjmu fyz.osob ze závislé činnosti 10 500,00 

Daň z příjmu fyz.osob ze SVČ 2 000,00 
  
Daň z příjmu fyz.osob z kap.výnosů 500,00 
  
Daň z příjmu právnických osob 12 500,00 
Daň z přidané hodnoty 20 500,00
Daň z příjmů právnických osob za obce 1 100,00
Daň z nemovitostí 4 000,00 
Odvody za odnětí půdy ze zemědělského půdního fondu 10 270,00 
Správní poplatky 800,00 
Odvod  výtěžku z provozování VHP 300,00
Místní poplatky 3 600,00 

1 Daňové příjmy 66 070,00 
Příjmy z poskytování služeb a výrobků  2 000,00 
Příjmy z pronájmu  nemovitostí  3 680,00 
Příjmy z úroků  100,00 
Přijaté sankční platby 60,00 
  
2 Nedaňové příjmy 5 840,00 
Příjmy z prodeje majetku 480,00 
  
3 Kapitálové příjmy 480,00 
Neinvestiční přijaté transfery ze SR v rámci SDV  3 917,00 
Ostatní neinvestiční přijaté transfery ze SR 16 435,00 
  
4 Dotace celkem 20 352,00 
  
   PŘÍJMY  CELKEM 92 742,00 
  
VÝDAJE:  
ozdravování hospodářských zvířat 200,00 
Pila 11 260,00 
  
10 Zemědělství, lesní hospodářství a rybářství 11 460,00 
  
1 Zemědělství , lesní hospodářství a rybářství 11 460,00 
komunikace 3 600,00 
dopravní značení 100,00 
dopravní obslužnost                      380,00 
  
22 doprava 4 080,00 
pitná voda  130,00 
odvádění a čištění odpadních vod 100,00 
  
23 vodní hospodářství 230,00 
  
2 Průmyslová a ostatní odvětví hospodářství 4 310,00 
  
MŠ Družba p.o.     850,00 
MŠ Ed.Světlíka p.o. 1 000,00 
ZŠ Nábřeží  p.o.  4 400,00 
poradenské služby 170,00 
  
31 Vzdělávání 6 420,00 
zachování a obnova kulturních památek 200,00 
činnost registrovaných církví  50,00 
záležitosti sdělovacích prostředků 300,00 
Kulturní klub p.o. 2 820,00 
neinvestiční dotace občanským sdružením 150,00 
záležitosti kultury   300,00 
  
33 kultura, církve a sdělovací prostředky 3 820,00 
koupaliště  1 500,00 
Sportovní areál p.o. 1 450,00 

Rozpočet města Hulína na rok 2007 (v tisících Kč) 
Středisko volného času p.o. 320,00 
neinvestiční dotace občanským sdružením 150,00 
  
34 tělovýchova a zájmová činnost 3 420,00 
Decent  p.o. 2 480,00 
  
35 zdravotnictví 2 480,00 
bytové hospodářství 2 005,00 
veřejné osvětlení 1 050,00 
pohřebnictví 600,00 
územně plánovací činnost 300,00 
komunální služby 2 050,00 
Unitex 1 000,00 
 
36 bydlení, komunální služby a územní rozvoj 7 005,00 
změny technologií vytápění 470,00 
nakládání s odpady 5 720,00 
péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň   4 100,00 
Kombyt p.o.    100,00 
 
37 ochrana životního prostředí 10 390,00 
  
3 Služby pro obyvatelstvo 33 535,00 
dávky pomoci v hmotné nouzi 16 435,00 
sociální péče     70,00 
  
4 Sociální věci a politika zaměstnanosti 16 505,00 
požární ochrana            300,00 
  
5 Bezpečnost státu a právní ochrana 300,00 
zastupitelstva obcí 1 900,00 
výdaje na platy a pojistné 15 600,00 
nákup materiálu 517,00 
nákup vody a energií 760,00 
nákup služeb 2 320,00 
ostatní nákupy 680,00 
nákup kolků 50,00 
ostatní transfery 350,00 
počítačová síť 1 000,00 
činnost místní správy 21 277,00 
  
61 státní moc,státní správa,územní samospráva 23 177,00 
platby daní a poplatků                                   1 100,00 
pojištění majetku    400,00 
  
63 finanční operace 1 500,00 
  
6 Všeobecná veřejná správa a služby 24 677,00

   VÝDAJE CELKEM 90 787,00 

Splátky půjček SFŽP- Padělky 1 986,00 
 SFŽP - CZT 1 420,00 
 KB - CZT 534,00 
 ČMHB - splátky hypotečního úvěru 640,00 
 Volksbank - Pila 975,00 
Změna stavu  prostředků na bankovních účtech    + 3 600,00 

8 Financování                                                        -  1 955,00 
  

V Hulíně, 23. 1. 2007
 

Zpracovala: Bc. Eva Kubínová 
 Vyvěšeno od 25. 1. 2007 do 8. 2. 2007 
 Schváleno ZM 8. 2. 2007 
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Ve středu 31. ledna prožili žáci prvních tříd 
zcela netradiční den, který se nesl v duchu zá-
bavy a radosti. 

Děti si přinesly do školy své oblíbené pohád-
kové knížky a vyprávěly o nich ostatním spolu-
žákům. Také se jim podařilo vyřešit svůj první 
pohádkový test. Plnily spoustu zajímavých úko-

S vysvědčením v kapse
lů s hrdiny dětských knížek a ani si nevšimly, že 
si procvičují znalosti z matematiky  a i z české-
ho jazyka.

Nejenže si malí školáci odnesli své první po-
loletní vysvědčení, ale známky za půlroční snahu 
a svůj vlastní portrét jim přišly předat dvě pohád-
kové bytosti - Mach a Šebestová. Nechyběl ani 

pes Jonatan a kouzelné utržené sluchátko. Šebes-
tovou představovala žákyně 6. C Lucie Vajdová, 
Macha žák 6. A Radim Šimík.

Na závěr si všichni společně zazpívali zná-
mou píseň „My jsme žáci...“ a s rozzářenými 
očky se rozešli.

(aš)

Ve snaze zkvalitnit své služby Česká daňová správa pro letošní rok připra-
vila některá další opatření a akce, které vycházejí vstříc zejména poplatníkům 
daně z příjmu fyzických osob. Finanční úřad v Kroměříži bude v době výběru 
daňových přiznání k dani z příjmů fyzických osob za zdaňovací období roku 
2006, tj. v průběhu března 2007, poskytovat veřejnosti jak na finančním úřa-
dě, tak ve vybraných obcích a městech, informace a nezbytnou součinnost 
potřebnou k řádnému splnění povinnosti podat daňové přiznání.

Jako každý rok i letos budou v březnu na Finančním úřadě v Kromě-
říži  zajištěny rozšířené úřední hodiny:

Od 5. 3. do 16. 3. 2007:
pondělí, středa od 8 do 17 hodin
úterý, čtvrtek, pátek od 8 do 15 hodin

Finanční úřad v Kroměříži informuje
Od 19. 3. do 30. 3. 2007:
každý pracovní den od 8 do 17 hodin
v sobotu 31.3.2007 od 8 do 12 hodin
v pondělí 2.4.2007 od 8 do 18 hodin

Služby poskytované v rámci projektu budou zahrnovat zejména distri-
buci daňových tiskopisů, poskytnutí základních informací k vyplnění da-
ňových přiznání, převzetí daňových přiznání a případnou kontrolu jejich 
formální správnosti.

Podrobnější informace o zajištění této služby veřejnosti ve vybraných měs-
tech a obcích budou podány na tel. 573 323 430 případně 573 323 436.

To vám teda řeknu, přátelé! Připlést se do 
redakce Hulíňanu a strkat nos do věcí, po kte-
rých takovému obyčejnému malému myšákovi 
nic není, je chvílemi i životu nebezpečné. Když 
vyšlo minulé číslo radničního zpravodaje, chvíli 
byl klid. Možná do okamžiku, kdy si ty noviny 
někteří lidičky přečetli pozorněji. Pak to začalo. 
Telefonáty, nadávky, výhrůžky... Málem jsem se 
polekal. Při přecházení nočním Hulínem jsem byl 
ovšem opatrný. Co můžete vědět, z které strany 
může přijít velká noha a obyčejnou šedou myš-
ku zašlápnout?

Tak jsem si řekl (sedě tiše na jednání zastupi-
telstva), buď zticha a do ničeho nekecej! A hlav-
ně - nepiš, Pichtíku, protože zkušenost už máš. 
Ozvou se i ti, kterých si ani jen vzdáleně neměl na 
mysli. A nebudou tě vůbec mít rádi. Budou se ti 
vyhýbat, přestanou tě zdravit... Ale když už jsem, 
tak podle Werichova „Když už člověk je, měl by 
koukat, aby byl...“ - to znamená, když už jsem 
tou myškou, která všude vleze, budu kritizovat 

Co vrtá Pichtíkovi v hlavě?
jen do výše svého platu. A tak jsem si dnes ne-
vzal na mušku ani Pilu, ani práci místních společ-
ností, které pracují pro město i pro sebe (myslím 
ekonomicky!), ale plesy. Ano, takový ples nikoho 
neurazí. Snad jen firmu, která v Kulturním klu-
bu vybrousila a nalakovala parkety. Řeknu vám, 
jsou krásné, ale pěkně se z nich práší. Jakoby se 
ten lak olupoval a drolil, jakoby měnil své sku-
penství v bílý prášek. Když jste přízemní jako já, 

pěkně vám to práší do nosu. Když máte své nosy 
trochu výš, zapráší se vám kalhoty či pečlivě na-
leštěné boty. A že to stálo peněz! 

Říkám si, co s tím? Když jsem zaslechl, jak 
si děvčata v klubu povídaly, že sice reklamaci 
firma přijala, ale z parket s tím nejkvalitnějším 
lakem se práší i po renovaci původního nátě-
ru dál, našeptával jsem jim: „Ať si lidi na ple-
sy nosí papuče. Nebo kupte návleky!“, ale nikdo 
mě neslyšel. A tak píši do Hulíňanu: Konec le-
tošní plesové sezóny v Kulturním klubu bude 
obohacen novými módními trendy: Společen-
ské papučky či návleky ladící s večerní róbou se 
mohou stát i součástí dražby po půlnoci. Kdo dá 
víc? Odklepnout a - zaplatit. 

Vidíte, že přijít k penězům lze různými způ-
soby. Myslím, že ten, na který jsem přišel já, oby-
čejný myšák Pichtík, by byl docela příjemným 
obohacením ročního rozpočtu města. 

Váš Pichtík

Rozumný člověk se přizpůsobuje světu kolem sebe. Nerozumný se vytrvale snaží přizpůsobovat svět sobě.  
Proto veškerý pokrok závisí na nerozumných lidech.

(George Bernard Shaw)

Hulínská radnice ve spolupráci s firmou 
Metalšrot Tlumačov, a. s. již od loňského 
roku zajišťuje bezplatnou ekologickou likvi-
daci nepojízdných vozidel. Po vzájemné do-
hodě uzavřelo město s firmou dohodu, na je-
jímž základě bude dvakrát ročně vyhlášen sběr 
vraků, které donedávna zbytečně překážely 
na okraji silnic či na městských parkovištích.  
Co takovýto sběr obnáší? V době jeho konání si 
majitelé nepojízdných vozidel zajistí jejich odvoz 

Jak se zbavit vraků aut?
na parkoviště u sportovního areálu SK SPARTAK 
Hulín na ulici A. Dvořáka. Pokud nejsou schop-
ni si vozidlo na toto místo odvézt, mohou požá-
dat odbor životního prostředí na MěÚ v Hulíně 
o pomoc. Stačí nahlásit místo, kde se nepojízd-
né vozidlo nachází, a firma Metalšrot Tlumačov 
zajistí odvoz vozidla přímo z nahlášeného místa 
i jeho ekologickou likvidaci. Majitel vozidla pak 
předloží občanský průkaz a velký technický prů-
kaz vozidla a bude mu vystaven doklad, s nímž 

se pak prokáže na evidenci vozidel a odhlásí své 
vozidlo z registru. 

Všechna vozidla, které chceme tímto způso-
bem zlikvidovat, musí být kompletní. To zname-
ná, že musí mít jak motor, tak i převodovku.

Přesný termín sběru nepojízdných vozidel se 
dozvíte včas z letáku, zveřejníme jej také na strán-
kách měsíčníku Hulíňan. Bližší informace poskyt-
ne rovněž odbor životního prostředí MěÚ Hulín na 
telefonních číslech 573 502 727 a 573 502 728.
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Ve čtvrtek 8. února se sešli zastu-
pitelé města Hulína na svém 4. zase-
dání, aby projednali nejdůležitější zá-
ležitosti týkající se chodu města.

Stěžejním bodem programu bylo 
schválení rozpočtu na rok 2007, jehož 
plné znění publikujeme na 3. straně 
tohoto čísla Hulíňanu. Dalším důle-
žitým jednacím bodem bylo schvá-
lení smlouvy o poskytnutí dlouhodo-
bého úvěru na překlenutí časového 
nesouladu mezi příjmy a výdaji měs-
ta Hulína s vítězem výběrového říze-
ní na veřejnou zakázku, kterým se sta-
la Komerční banka, a.s. - regionální 
pobočka Zlín.

V diskusi občanů, z jejichž stra-
ny se zasedání zastupitelstva tento-
krát těšilo velké pozornosti, vystoupil 
jako první Jaromír Kopřiva, který se 
opět vrátil k případu nevhodně uzavřené smlouvy 
ohledně výstavby bytů v objektu tzv. Ekonomie, 
a to se zástupkyní realitní kanceláře z Kroměří-
že JUDr. Kočárovou. Jak uvedl, neviní z podpi-
su pod smlouvou tehdejšího starostu, nicméně 
jej zajímalo, zda bude někdo v této souvislosti 
hnán k odpovědnosti. Na jeho dotaz odpověděl 
starosta Mgr. Roman Hoza. Upozornil na fakt, 
že jde o složitou záležitost, při níž došlo k něko-
lika pochybením současně a je těžké najít kon-
krétní osobu, která by za to nesla odpovědnost. 
„Navzdory tomu, že byla smlouva projednaná 
i s našimi právníky v Olomouci, nebyl zkontrolo-
ván soulad s dikcí usnesení Zastupitelstva měs-
ta. Do smlouvy se tak dostalo naplnění účelu, ale 
ne termín dokončení. To znamená, že JUDr. Ko-
čárová výstavbu sice začala, ale ta nebyla do-
končena,“ řekl starosta a s politováním dodal, 
že v budoucnu by se už podobná situace nemě-
la opakovat, neboť právní oddělení radnice bude 
všechny smlouvy evidovat centrálně. „Všechny 

Zastupitelstvo 8. února proběhlo s nebývalou účastí občanů

smlouvy, které od této chvíle město uzavře, budou 
evidované elektronicky a udělány budou také ske-
nokopie,“ ujistil přítomné starosta. „Byla učině-
na taková opatření, aby se podobná situace ne-
mohla již opakovat.“

Občanka Pavla Poláková vystoupila s dota-
zem, zda by město nemohlo dohlédnout na to, 
kolik prostoru zůstává občanům na chodnících, 
které jsou určeny pro chodce. Upozornila na ne-
švar, který se rozmohl a který ztrpčuje lidem ži-
vot - umísťování reklamních tabulí na chodnících 
před prodejnami, ba dokonce takové umístění 
stojanů na jízdní kola, že už chodec nemá jak 
po chodníku projít a musí použít vozovku. Sta-
rosta R. Hoza tuto připomínku akceptoval a při-
pomenul ještě i nešvar cyklistů, kteří po chodní-
cích s oblibou jezdí na kolech. I v tomto případě 
slíbil nápravu.

Čilá diskuse se rozproudila ohledně potřeby 
zakoupit Dobrovolnému hasičskému sboru Hulín 
novou cisternu. „Hasiči města pracují ve stísně-

ných a nedůstojných podmínkách, na 
které už mnoho let upozorňují,“ řekla 
starostka sboru Jarmila Zapletalová. 
V diskusi došlo k přestřelce mezi za-
stupitelem Ing. Jiřím Rygálem a členy 
Dobrovolného hasičského záchranné-
ho sboru, které zastupovala především 
starostka sboru a velitel DSH Jaroslav 
Zábranský. Přítomné hasiče pobouřilo, 
když zastupitel Rygál citoval z jejich 
roční zprávy a jako argument, kterým 
zdůvodňoval nepříslušnost požadavků 
hasičů na novou cisternu a rekonstruk-
ci stávajících prostor, použil citaci ze 
zprávy o nedostatku mladých hasi-
čů a jejich nezájmu o soutěže v rámci 
kraje. Hasiči spojování dobrovolného 
hasičství s hasičským sportem a prací 
s mládeží razantně odmítli. Takovou-
to spojitost nazvali přinejmenším ne-

šťastnou, s neznalostí věci. I to byl důvod, proč 
zastupitele pozvali, aby se kdykoliv do prostor 
„hasičárny“ přišli osobně podívat a až poté se 
o dalších krocích rozhodovali.

Občan Řihák se v diskusi jednoduše zeptal, 
kdo může za problémy s Pilou Rajnochovice. 
Starosta Roman Hoza na jeho otázku odpově-
děl slovy: „Orgány činné v trestním řízení trest-
ní oznámení, které město podalo, odložily s odů-
vodněním, že šlo o špatný podnikatelský záměr. 
Trestní oznámení na tehdejšího jednatele Ing. Jo-
sefa Škařupu bylo tedy odloženo.“

Nakonec starosta města poděkoval občanům 
za podnětné připomínky a diskusi ukončil.

Zastupitelé na své 4. schůzi Zastupitelstva 
města Hulína schválili všechny předkládané 
body. Usnesení si přečtěte na 2. straně tohoto 
čísla radničního zpravodaje.

A. Škarpichová 

Na jednání zastupitelů se přišel podívat nebývalý počet občanů.

Jak jsme již naše čtenáře informovali, ve 
dnech 4. až 18. ledna 2007 se na Záhlinické uli-
ci v Hulíně zkoušel nově instalovaný radar, kte-
rý se město rozhodlo koupit. Jeho testování stá-
lo za to, neboť opět máme v ruce jeden důkaz, 
že na silniční provoz ve městě je třeba si „posví-
tit“. Zvláště na ty řidiče, kteří si s předepsanou 
rychlostí 50 km v hodině při projíždění obcí vel-
kou hlavu nedělají.

Celkem v obou směrech po tyto dny proje-
lo Záhlinickou ulicí 130 297 motorových vozi-
del, z nichž 22 284 jelo rychleji než padesátiki-
lometrovou rychlostí, dalších 3 075 překročilo 
šedesátku, osmdesátku překročilo dokonce 208 
řidičů a 101 z nich jelo rychleji než sto kilome-
trů v hodině!

Jak je vidět, někteří řidiči projíždějící Hu-
línem si s respektováním dopravních předpisů 
starosti nedělají. Snad jen do okamžiku, kdy jim 

Radar na Záhlinické odhalil fakta
může do cesty vběhnout dítě nebo špatně slyšící 
či nepozorný chodec. 

Ukázalo se, že radar na tomto místě bude mít 
své oprávnění. Úplně nejlepší bude, když za své 
přestupky budou řidiči i platit. Pokud bude jejich 
sebevědomí tak vysoké jako v uvedených dnech, 
město by mohlo přijít na docela slušné peníze.

Co bude dál? Na to jsme se zeptali vedou-
cího investičně správního odboru MěÚ v Hulí-
ně Zdeňka Váni:

„Nyní jsme materiál předložili vedení radni-
ce, aby tento systém posoudila a až pak rozhodne, 
zda tento přístroj koupí, nebo bude věnovat po-
zornost spíše jinému řešení. V tomto případě se 
jedná o pasivní bezpečnost dopravy a naše město 
by mělo spíše zájem o aktivní ochranu bezpečnos-
ti silničního provozu. Proto právě radnice jedná 
s Policií ČR o způsobu zvýšení bezpečnosti do-
pravy na této silnici I. třídy,“ řekl.

Prosím doplnit citát!!!

Kulturní a informační středisko
Tlumačov nabízí kurzy

ZÁKLADY PC
Kurz je určen pro lidi, kteří nemají

zkušenosti se základním ovládáním PC, 
myši a klávesnice.

Termín: 13., 15., 20., 22. 2. 2007
od 17 - 20 hodin

ZÁKLADY WORDU
Pro zájemce o tvorbu jednoduchých

dokumentů ve Wordu.
Termín: 13., 15., 20., 22. 3. 2007

od 17 - 20 hodin 
Cena: 1 500 Kč/kurz

Bližší obsahy kurzů a přihlášky osobně 
nebo na tel.: 577 929 023
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Když se v Hulíně tvořil rozpočet, bylo v něm 
nutné udělat hodně zásadních škrtů. Nechybělo 
mnoho a byla by z něj vyškrtnuta i částka, kte-
rou město Hulín plánovalo vyčlenit na zakou-
pení počítačového programu pro stavební úřad. 
Nestalo se a to je dobře. Nejen pro zaměstnance 
úřadu, ale i pro nás, občany.

„Veškerá agenda, se kterou na našem sta-
vebním úřadě pracujeme, se dosud dělá jako 
před lety - všechny údaje mechanicky přepisuje-
me z jedné listiny do druhé,“ řekla vedoucí sta-
vebního úřadu v Hulíně Ing. Jarmila Šašková. „ 
Navíc od loňského roku platí nový správní řád, 
který zásadním způsobem změnil proces řízení, 
a bohužel navýšil již tak rozsáhlou administrati-
vu, stejně jako v letošním roce nový stavební zá-
kon. Dále na části našeho území, sestávajícího 
z pěti katastrů, proběhla revize ze strany katast-
rálního úřadu, z níž dosud vzešlo na 700 nových 
kauz, které podstatně znásobily průměrný počet 
podání oproti minulým letům. To jen pro ujasně-
ní, proč jsme nuceni pracovat už od ledna loň-
ského roku přesčas, abychom dodrželi zákonem 
dané lhůty. V současné době se na stavebním 
úřadě státní správou na úseku stavebního záko-
na zabývá pět zaměstnanců. Letos jsme navíc ve 
snaze co nejdéle a nejlépe zachovat archivní do-
kumentaci začali s převáděním stavebního archi-
vu do elektronické podoby, což je dle informací 
z jiných stavebních úřadů záležitost několika let. 

Ze všech těchto důvodů už delší dobu uvažujeme 
o pořízení počítačového programu, který by poři-
zování jednotlivých písemností zásadně urychlil, 
a lépe a snad i rychleji by měl komunikovat s ka-
tastrálním úřadem, evidencí obyvatel, jednotnými 
digitálními technickými mapami a v neposlední 
řadě i s Krajským úřadem Zlínského kraje,“ vy-
světlila potřeby vedoucí úřadu. 

Software, jehož hodnota představuje částku 
asi 150 tisíc korun, si chtěli na stavebním úřadě 
pořídit už před půldruhým rokem, ale technické 
vybavení počítači nebylo na požadované úrovni. 
Nyní se už situace zlepšila a nic nebrání tomu, 
aby se stavební úřad nového a tolik potřebného 
programu dočkal.

Setkali jsme se s názorem, že okolní sta-
vební úřady ani zdaleka nedisponují tolika pra-
covními sílami jako ten v Hulíně, a proto je 
zakoupení programu v Hulíně zbytečným nad-
standardem. Zeptali jsme se za vás na Městském 
úřadě v Chropyni a na Městském úřadě v Bystři-
ci pod Hostýnem, která je navíc tzv. trojkovou 
obcí, jak to vidí oni.

„Náš stavební úřad má tři pracovníky včet-
ně vedoucího,“ řekl tajemník chropyňské radni-
ce Ing. Jaroslav Kotva. „Ten se zabývá výkonem 
státní správy, do níž spadá kromě Chropyně také 
agenda pro Žalkovice, Zářičí a Kyselovice, což 
dohromady představuje oblast s téměř 7 tisíci 
obyvateli. Agenda, která se týká staveb, je ovšem 

na našem úřadě rozšířená i do kompetence dal-
šího odboru - odboru životního prostředí - kde 
máme dalších 5 lidí,“ řekl pro Hulíňan tajemník 
MěÚ v Chropyni Ing. J. Kotva.

Tajemník MěÚ v Bystřici pod Hostýnem 
Ing. Vladislav Halama nám sdělil, že jejich Sta-
vební úřad prozatím zaměstnává šest lidí, ale 
s ohledem na přijetí nového stavebního zákona, 
který je mnohem byrokratičtější, s největší prav-
děpodobností přijmou dalšího, sedmého pracov-
níka. „Zákon nám ukládá vést spisovou a archiv-
ní službu, což pracovníky stavebního úřadu hodně 
zatěžuje. Jsme sice vybaveni počítačovými pro-
gramy, které potřebují ke své práci, ale některé 
z nich nekorespondují tak jak by měly, což si vy-
nucuje další administrativu. Nelze posuzovat fakt, 
zda je nebo není jistý počet lidí na úřadě dle toho, 
kolik je jich fyzicky na úřadě zaměstnáno, dosta-
tečný. Stačí totiž pár složitějších kauz, a potom 
dochází k tomu, že se jeden člověk na stavebním 
úřadě může dlouhodobě věnovat jen vyřizová-
ní záležitostí týkajících se třeba i jediného kve-
rulanta,“ uzavřel tajemník MěÚ v Bystřici pod 
Hostýnem Ing. V. Halama.

Kverulanti neboli chroničtí stěžovatelé (lido-
vě řečeno „potížisté“), kteří již ze zásady nejsou 
spokojeni s tím, co pro ně úřad dělá, jsou ovšem 
všude. Stavební úřad v Hulíně nevyjímaje.

Alžběta Škarpichová 

Na podatelnu MěÚ v Hulíně přišla v době, kdy napadla snad posled-
ní štědrá peřina sněhu, paní Ludmila Gregorová. Rozhořčena si postěžo-
vala na své trápení s neodklizeným a promrzlým chodníkem kolem Elek-
tromontu, který je v péči Kombyt Servisu Hulín. „Už vloni jsem na tomto 
chodníku upadla a způsobila jsem si na ledovce, jež jej pokrývala, úraz 
s trvalými následky,“ řekla a ujistila nás, že to nebylo jeden jedinkrát, co 
si postěžovala i ve firmě. „Mám invalidní důchod a nemůžu si dovolit, 
abych pořád telefonovala a urgovala něco, co má v kompetenci zajisté ně-
jaký konkrétní člověk.“

Pracovnice úřadu vytočila číslo Kombyt Servisu a předala paní Gre-
gorové pana ředitele, který jí slíbil, že situaci prošetří. 

Věříme, že prošetřil. Problém ovšem netrval dlouho, neboť záhy přišla 
obleva a sníh i led roztály. Buď pochválena letošní zima - říkáme si všich-
ni ti, kteří už na vlastní kůži zkusili, co je to zlomená končetina. Nedejbůh 
některý kloub. Jestliže se naše matička Země bude oteplovat s takovou ra-
zancí, jak nám to zatím předvádí, nejspíš nebudeme potřebovat ani sněhové 
pluhy, ani radlice upevněné k traktorům. Z nebe bude padat déšť a postačí 
nám na zimu pár elegantních gumáků. Ale pozor! Poroste tráva, plevel... 
A lyžovat budeme jezdit už jen na ledovec v Alpách. Možná...

A. Škarpichová      

Klouzali jsme a brodili se sněhem jen krátce

Sněhové vločky se sypaly štědře jen pár dní, zato nadílka byla bohatá.  
Kombyt Servis Hulín si s kalamitou na cestě k poliklinice poradil.

Proč potřebují počítačový program?

Co s nimi?
Již od léta 2005 platí novela zákona o odpadech, 

která nám nabízí řadu nových možností, jak nalo-
žit s odpadem. Možná jste si už při nákupu elektro-
spotřebičů všimli, že když za ně platíme, je do této 
platby zahrnutý i takzvaný recyklační příspěvek. Co 
to znamená? Zeptali jsme se na to Šárky Dostálové 
z odboru životního prostředí MěÚ v Hulíně:

Recyklační příspěvek je určen k separaci elek-
trických zařízení obsahujících využitelné a nebezpeč-
né látky, jež lze oddělit od ostatního odpadu, který 

Sběrný dvůr v Hulíně nás bezplatně zbaví nebezpečných zbytečností
končí na skládkách nebo ve spalovnách. V této sou-
vislosti uzavřelo i naše město smlouvy o takzvaném 
zpětném odběru elektrozařízení. To znamená, že veš-
keré vyřazené domácí spotřebiče, s nimiž jsme done-
dávna nakládali jako s běžným odpadem, jsou z běž-
ného odpadového režimu vyjmuty. To znamená, že 
už nejsou odpadem, nýbrž zpětně odebíraným elek-
trozařízením, jehož původ je v domácnostech. 

Jaké to je vlastně zařízení?
Takové, které svým stavem odpovídá výrob-

ku s ukončenou životností bez bližšího určení dů-

vodu. Naši občané mohou takovéto zařízení bez-
platně odevzdat ve sběrném dvoře. A to je dobré, 
vždyť každý občan, který s nefungujícím elektro-
spotřebičem takto naloží, přispívá k ochraně ži-
votního prostředí.

Mohla byste konkretizovat, jaké elektrospo-
třebiče mohou lidé do sběrného dvora takovým-
to způsobem ukládat?

Především jsou to velké domácí spotřebiče 
jako jsou chladničky, mrazničky, pračky, sušičky,

(Pokračování na str. 7)
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Zastupitelstvo města Hulína zvolilo na 
svém třetím zasedání osadní výbor pro Záhli-
nice a Chrášťany. Členové za KDU-ČSL vza-
li své působení pěkně „od podlahy“. Ve čtvr-
tek 25. ledna pozvali do Záhlinic lidoveckou 
poslankyni Ing. Michaelu Šojdrovou. Přijela 
spolu s krajským radním Vojtěchem Jurčíkem 
a strávili spolu se zástupci místních obyvatel 
pěkné odpoledne.

Za doprovodu členů osadního výboru Václa-
va Bureše, Dalibora Křemečka a Šárky Černoc-
ké si prošla prakticky celou vesnici. Prohlídla si 
park, hřbitov, školu a školku a samozřejmě kos-
tel a muzeum Františka Skopalíka. Vyzkoušela 
si na vlastní kůži, jak je v Záhlinicích obtížné 
za plného denního provozu přejít hlavní silnici. 
Na přetřes přišly všechny problémy, se kterými 
se místní potýkají. Během procházky se disku-
tovalo o stavu cest, o potřebě vodovodu pro roz-
voj obce, o nutnosti zřídit ostrůvek či alespoň 
osvětlení přechodu, hovořilo se o využití budo-
vy muzea, a také o nutné opravě cenných vitrá-
ží v místním kostele.

Poslankyně M. Šojdrová navštívila Záhlinice
V závěru debaty v míst-

nosti bývalého farního úřa-
du poslankyně Michaela 
Šojdrová ocenila chuť míst-
ních občanů cokoliv v Záh-
linicích podnikat a přislíbi-
la svou pomoc. Všichni se 
shodli v tom, že pro město 
Hulín nejspíš nebude za stá-
vající tíživé finanční situace 
řešení nastolených problé-
mů v Záhlinicích prioritou, 
nicméně konstatovali, že se 
svých plánů nehodlají sle-
vit. Zástupci osadního vý-
boru dostali od poslankyně 
i krajského radního spous-
tu užitečných informací 
a shodli se na potřebě vzá-
jemné spolupráce, z níž snad 
v budoucnu něco dobrého pro Záhlinice vze-
jde. Poslankyně Šojdrová odjížděla ze Záhlinic 
v dobrém rozpoložení a neskrývala radost z to-

ho, že jsou zde lidé, kteří by rádi něco užitečné-
ho v obci podnikli.

Libor Pecháček, zastupitel

Poslankyně Parlamentu ČR M. Šojdrová si prohlídla i výstavu  
Moje první škola.

Hulínská radnice se nebrání záměrům, které 
vedou k výstavbě nových bytů. Ne každý záměr 
ovšem vyjde, což nelze považovat za nevoli měs-
ta. Není to tak dávno, co jsme na stránkách Hulí-
ňanu přinesli podrobné informace o tom, že léta 
chátrající objekt takzvané Ekonomie má šanci 
změnit se v moderní obytní dům s mezonetovými 
byty. Radnice dala této stavbě „zelenou“, dokon-
ce JUDr. Kočárová zaplatila i projekt, ale záměr 
nakonec ztroskotal. Ne na tom, že by se Hulín 
výstavbě bytů bránil, nýbrž proto, že o ně nebyl 
dostatečný zájem. Ekonomie dokonce v průběhu 
přípravy stavby téměř lehla popelem (shořela na 
ní téměř celá střecha) a když k tomu připočteme 
na posledních jednáních nově zvoleného zastu-
pitelstva tolik přetřásanou nevýhodnou smlou-
vu s realitní kanceláří zastoupenou JUDr. Kočá-
rovou, která realitní kancelář nezavázala stavbu 
bytů dokončit, nýbrž s výstavbou do dvou let za-
čít, není se co divit všeobecnému zklamání. 

Nezájem o byty, které měly vystřídat Ekono-
mii, jen umocnily fámy o tom, že stávající objekt 
je poznamenán někdejším kravínem. Inu, kdo 
chce psa bíti, hůl si najde, řekl by klasik.

Radnice je k výstavbě bytů vstřícná

Hůl je „zlomena“ a vedení radnice se na-
vzdory tomuto neúspěchu nevzdává. „Když ne 
Ekonomie, postavíme byty někde jinde,“ řekli 
si radní a jako na zavolánou přišli zástupci spo-
lečnosti DEVELOPER GROUP s nabídkou po-
stavit ve městě perspektivně dokonce tři čin-
žovní domy. V první fázi jednání by šlo pouze 
o první bytovku s osmnácti byty, těmi malome-
trážními počínaje a byty 3+1 konče. Rada měs-
ta proto doporučila Zastupitelstvu města schvá-
lit zveřejnění záměru prodat pozemek podél zdi 
UNITEXu, který navazuje na nízké družstevní 
domy u Hanačky. Zastupitelstvo zveřejnění zá-
měru na čtvrteční schůzi konané 8. února schvá-
lilo a jakmile město bude moct opět začít naklá-
dat se svým majetkem, což ovlivňuje zaplacení 
pohledávek týkajících se Pily Rajnochovice, po-
zemek společnosti DEVELOPER GROUP Záři-
čí prodá. Samozřejmě za cenu obvyklou v místě, 
což je 300 korun za metr čtvereční.

„Projekt je už zpracovaný a co je pro nás 
důležité, firma všechno postaví na své vlastní ná-
klady,“ řekl pro Hulíňan místostarosta Petr Po-
lák. „Až bude první bytovka stát, teprve potom se 

budou hledat kupci. Vše by 
mělo vyjít s využitím mož-
nosti hypoték, případně stát-
ním příspěvkem, což ovšem 
bude řešit pouze firma. A to 
není všechno. Nyní stejná fir-
ma přepočítává, na kolik by 
ji vyšla likvidace Ekonomie. 
Pokud se bude jejich záměr 
shodovat s ekonomickými 
prognózami, chtěla by posta-
vit na místě tohoto pro město 
opravdu nešťastného objektu 
50 garáží. Jsem přesvědčen 
o tom, že v Hulíně by nebyl 
problém je prodat,“ uzavřel 
místostarosta P. Polák.

Alžběta ŠkarpichováObytný dům vyroste u Hanačky a místo Ekonomie by mohly být garáže.

(Dokončení ze str. 6)
myčky, ale také pečící zařízení, elektrické sporáky, 
plotny či mikrovlnné trouby. Do této kategorie patří 
také elektrická topidla, radiátory, ventilátory a kli-
matizační zařízení.

Dále jsou to malé domácí spotřebiče jako jsou 
vysavače, žehličky, topinkovače, fritovací hrnce, 
mlýnky, kávovary či elektrické nože. Sem patří také 
přístroje na stříhání a sušení vlasů, elektrické stroj-
ky na čištění zubů, holící, masážní strojky, ale i bu-
díky, hodiny nebo třeba váhy.

Jak naložit s již nesloužícími počítači a jinou 
kancelářskou technikou?

To jsou zařízení informačních technologií a te-
lekomunikační zařízení, které lze umístit ve sběrném 
dvoře stejně jako výše jmenované. Do této kategorie 
patří velké počítače, servery, minipočítače, tiskárny, 
osobní počítače či laptopy, notebooky, ale i elektro-
nické diáře, kopírky, elektrické a elektronické psací 
stroje, kapesní a stolní kalkulačky, dálnopisy, faxy, 
telefony či záznamníky. Likvidace ve sběrném dvoře 
se týká také spotřebitelských zařízení jako jsou radi-
obudíky, radiomagnetofony, televizory, videokame-
ry, videorekordéry, hi-fi rekordéry, audiozesilovače 
a hudební nástroje. Tyto stejně jako osvětlovací za-
řízení - zářivky či výbojky - patří pouze do sběrné-
ho dvora a ne do komunálního odpadu.

Co když doma doslouží vrtačka či pila?
I na takovéto „vysloužilce“ novela zákona pama-

tuje. Ty spadají pod elektrické a elektronické nástroje 
stejně jako zařízení pro soustružení, frézování, brou-
šení, drcení, řezání či sekání. Samozřejmě, že stejně 
naložíme i s nástroji na stříhání, pájení či svařování 
a sečení. Všechno to patří do sběrného dvora.

V takové domácnosti se toho najde! Děti 
odrostou a zůstanou po nich hračky a různé 
věci na sportování, které už rovněž dosloužily. 
Co s nimi?

Stejně jako výše zmiňované. Bezplatně je lze 
umístit ve sběrném dvoře. Když se potřebujete zba-
vit elektrických vláčků, ručních ovladačů videoher 
či samotných videoher, to je to místo, kde je můžete 
odvézt. A není to pouze místo pro takovéto drobnější 
již nepotřebné věci. Sběrný dvůr je místem i pro vy-
sloužilé lékařské přístroje či přístroje pro monitoro-
vání a kontrolu nebo výdejní automaty.

Už jen připomeňme, že provozní doba sběrného 
dvora v Hulíně je každé pondělí a středa od 12ti do 
18ti hodin a vždy o sobotách od 9ti do 15ti hodin.

Sběrný dvůr v Hulíně ...
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Povinnosti stavebníků a vlastníků staveb: 
Stavebník je podle stavebního zákona povi-

nen dbát na řádnou přípravu a provádění stavby; 
tato povinnost se týká i terénních úprav a zaříze-
ní. Přitom musí mít na zřeteli zejména ochranu 
života a zdraví osob nebo zvířat, ochranu život-
ního prostředí a majetku i šetrnost k sousedství. 
Tyto povinnosti má i u staveb a jejich změn sta-
vební povolení ani ohlášení nevyžadujících nebo 
u jiného obdobného záměru, například zřízení re-
klamního zařízení. 

U staveb prováděných svépomocí je staveb-
ník rovněž povinen uvést do souladu prostoro-
vé polohy stavby s ověřenou projektovou do-
kumentací.

O zahájení prací na stavbách osvobozených 
od povolení je povinen v dostatečném předsti-
hu informovat osoby těmito pracemi přímo do-
tčené.

Pro účely projednání záměru podle zákona 
je stavebník povinen opatřit předepsanou doku-
mentaci. Vyžaduje-li zákon zpracování projekto-
vé dokumentace osobou k tomu oprávněnou, je 
stavebník povinen zajistit zpracování projektové 
dokumentace takovou osobou, pokud nemá po-
třebné oprávnění sám.

Platí nový stavební zákon - 2. část
Při provádění staveb, pokud vyžadují sta-

vební povolení nebo ohlášení stavebnímu úřa-
du, je stavebník povinen

1. oznámit stavebnímu úřadu předem termín 
zahájení stavby, název a sídlo stavebního podni-
katele, který bude stavbu provádět, u svépomocné 
formy výstavby jméno a příjmení stavbyvedou-
cího nebo osoby, která bude vykonávat staveb-
ní dozor; změny v těchto skutečnostech oznámí 
neprodleně stavebnímu úřadu,

2. před zahájením stavby umístit na viditel-
ném místě u vstupu na staveniště štítek o povolení 
stavby a ponechat jej tam až do dokončení stavby, 
případně do vydání kolaudačního souhlasu; roz-
sáhlé stavby se mohou označit jiným vhodným 
způsobem s uvedením údajů ze štítku,

3. zajistit, aby na stavbě nebo na staveniš-
ti byla k dispozici ověřená dokumentace stavby 
a všechny doklady týkající se prováděné stavby 
nebo její změny, popřípadě jejich kopie, 

4. ohlašovat stavebnímu úřadu fáze výstavby 
podle plánu kontrolních prohlídek stavby, umožnit 
provedení kontrolní prohlídky, a pokud tomu ne-
brání vážné důvody, této prohlídky se zúčastnit,

5. ohlásit stavebnímu úřadu neprodleně po je-
jich zjištění závady na stavbě, které ohrožují ži-

voty a zdraví osob, nebo bezpečnost stavby; tuto 
povinnost má stavebník i u staveb, které nevyža-
dují stavební povolení ani ohlášení.

Vlastník stavby je povinen
1. udržovat stavbu, tj. zabezpečovat její dob-

rý stavební stav tak, aby nedocházelo ke znehod-
nocení stavby a co nejvíce se prodloužila její uži-
vatelnost, a to po celou dobu její existence,

2. neprodleně ohlásit stavebnímu úřadu zá-
vady na stavbě, které ohrožují životy či zdraví 
osob nebo zvířat,

3. umožnit kontrolní prohlídku stavby, a po-
kud tomu nebrání vážné důvody, této prohlídky 
se zúčastnit,

4. uchovávat stavební deník po dobu 10 let 
od vydání kolaudačního souhlasu, popřípadě od 
dokončení stavby, pokud se kolaudační souhlas 
nevyžaduje,

5. uchovávat po celou dobu trvání stavby do-
kumentaci jejího skutečného provedení, rozhod-
nutí, osvědčení, souhlasy, ověřenou projektovou 
dokumentaci, popřípadě jiné důležité doklady tý-
kající se stavby.

Ing. Jarmila Šašková,
vedoucí Stavebního úřadu v Hulíně

Modrá pyramida oznamuje všem svým klientům
a občanům přemístění své kanceláře na adresu  

Holešovská 750, Hulín  (Pavilonek u Rusavy) 

Vítejte na správné adrese

Mimořádná akce v měsíci březnu a dubnu 2007:
Za každou novou smlouvu mimořádná prémie od 100,- do 1 200,- Kč.

Rádi Vás přivítáme v nových prostorách od 1. března 2007  
denně od pondělí do pátku od 9.00 do 17.00 hodin   

Navrhneme Vám, jak nejvýhodněji:    
• zaplatit za opravu či pořízení bytu nebo domu
• profinancovat rekonstrukci či modernizaci 
• financovat opravu vašeho bytového domu (SVJ, SBD)  
• zabezpečit dostatek financí pro studia dětí   
• uložit své úspory a bránit se inflaci    
• naspořit na slušný život ve stáří    
• využít daňových odpočtů a státních příspěvků   

• zajistit rizika, která Vás a Vaší rodinu mohou ohrozit  
 (úraz, úmrtí, prac. neschopnost, poškození Vašeho majetku
 či způsobení škody někomu jinému)

 Garantujeme Vám profesionální poradenství
 s ind. přístupem a dlouhodobým servisem

 Již šest let se řídíme hesly: poctivost - slušnost - upřímnost  
  
 Na Vaší návštěvu se těší:
 Ing.Vladimíra Chytilová, tel.: 604 244 185   
 a František Pešout, tel.: 605 722 803 
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Řekněte si sami!
Když jsme se zamýšlely nad tím, kde asi je 

chyba, že se o dění v knihovně zajímá málo obyva-
tel Hulína (téměř každá akce pro dospělé je dopro-
vázena stejnými tvářemi), přišly jsme na nápad: Co 
kdybychom uspořádaly anketu, o kterou osobnost 
či návštěvu by měli naši občané doopravdy zájem? 
Zkusme to vzít za jiný konec - napište, zatelefo-
nujte, přijďte a řekněte si sami, s kým byste se rádi 
setkali, s kým byste si rádi popovídali.

Na vaše náměty se budeme těšit v Městské 
knihovně i v redakci Hulíňanu. 

Děkujeme
Touto cestou bychom rády poděkovaly paní 

Radoslavě Ivánkové za to, že Městské knihovně 
Hulín věnovala brožované knihy pro ženy. A že 
jich nebylo málo!

Pracovnice knihovny

Připravujeme:

• 5. 3. 2007 od 8.00 do 15.00 hodin:
DÁMSKÁ JÍZDA S INTERNETEM

• 13. 3., 15. 3. 2007 od 13.00 do 17.00 hodin:
S BABKOU, DĚDKEM INTERNETEM, 
BUĎTE CHVILKU UČITELEM

• 19. 3., 20. 3., 22. 3. od 8.00 do 12.00 hodin:
MAMINKA SURFUJE - DÍTĚ SI MALUJE

Nepřehlédněte!

Týden dětské knihy
26. března - 1. dubna 2007

Prominutí upomínek a zápisné pro dětské čtená-
ře na rok zdarma.

Noc s Andersenem 
Milé děti, milí přátelé dětských knížek!
Už jste slyšeli o noci v knihovně? Víte, co 

dělají knížky v noci? Chtěly bychom vám na-
psat o pohádkovém večeru, který již pošesté pro-
žijí děti v České republice. V pátek 30. března 
2007 proběhne v mnoha městech i vesnicích Noc 
s Andersenem. Bude všude tam, kde nápadité 
knihovnice a šikovné paní učitelky i vychovatelé 
připraví lákavý program pro nejmenší poslucha-
če s nočním čtením pohádek. Tato společná akce 
Klubu dětských knihoven SKIP se koná v rámci 
kampaně Březen - měsíc internetu. Organizáto-
ři chtějí připomenout také svátek dětské knihy, 
který se slaví v mnoha zemích světa na památku 
narození známého dánského pohádkáře Hanse 
Christiana Andersena. V roce 2006 akce proběh-
la v 487 místech nejen naší vlasti. Internet nám 
pomohl při vzájemné komunikaci a při přípravě 
soutěží, kvizů a programů v jednotlivých knihov-
nách v Čechách, na Moravě, na Slovensku, v Pol-
sku i Rakousku. Díky internetu víme, co se kde 
dělo. Knihovny obcházely různé pohádkové by-
tosti, psala se společná báseň, jinde zase nechy-
běla ani diskotéka, divadlo a společné zpívání. 
Nikde nezapomněli na čtení pohádek.

Příště se bude v knihovně spát v pátek  
30. března 2007. Na děti čeká opět lákavý ve-
černí a noční program se čtením pohádek, sou-
těžemi, na řadu se dostane i pokec přes internet. 
Děti si budou moci díky internetu přes noc sdě-
lit dojmy s kamarády. Věříme, že se i tentokrát 
navážou nová přátelství. 

To je příležitost pro vás, milí přátelé, 
v různých koutech světa! 

Pokud i vy máte rádi nevšední zážitky a zalí-
bil se vám náš nápad, máte jedinečnou šanci být 
u toho! Připojte se k nám! Oslavte spolu s námi 
mezinárodní den dětské knihy! Připomeneme si 
společně výročí narození světoznámého pohád-
káře Hanse Christiana Andersena.

Začínáme v pátek 30. 3. od 17.00 hod. 
a končíme v sobotu 31. 3. v 9.00 hod.

Podrobnější informace najdete na www.
knihovnahulin.cz, nebo v Městské knihov-
ně Hulín.

Jméno, příjmení:

...................�
Datum narození:

...................�
Adresa:

...................�
Telefon:

...................�
Podpis rodičů:

...................�

V Hulíně dne: ............................................................................................................................

Závaznou přihlášku přineste do knihovny do 23. 3. 2007
Informace: Městská knihovna v Hulíně, tel.: 573 351 815, www.knihovnahulin.cz

V pátek 26. 1. navštívila Městskou knihovnu 
v Hulíně mladičká spisovatelka, dnes už autor-
ka pěti knih, Klára Janečková. Narodila se v ro-
ce 1979 ve Valašském Meziříčí a od narození 
žije ve Chvalčově u Bystřice pod Hostýnem. Už 
jako malá holčička navštěvovala jazykovou ško-
lu, poté absolvovala Střední ekonomickou ško-
lu v Kroměříži. Po maturitě rok studovala jazy-
kovou školu v Brně a nyní studuje psychologii 
na vysoké škole.

Kdo by čekal namyšlenou spisovatelku, kte-
rá prodala 9 tisíc výtisků knihy Osudová posed-
lost, velmi by se mýlil. Tato energická blondýn-
ka se smyslem pro humor pohotově odpovídala 
na otázky návštěvníků knihovny, které seznámi-
la s počátky a přípravou psaní knih. Prvotinu na-
psala už ve svých 20 letech. Byla to historická 
kniha Ďábelská tvář. Další knížky jako je Zrada, 
Prokletý původ, Osudová přitažlivost a nejnovější 
Manželské okovy následovaly poté. Právě připra-
vuje další dílo s pracovním názvem Únos, které je 
inspirováno její osobní zkušeností. Podle vyprá-
vění autorky se mají čtenáři na co těšit.

Už jen dodejme, že knížky Kláry Janečko-
vé patří k těm, které se na vypůjčím pultě naší 
knihovny dlouho neohřejí. 

A jaké že je životní krédo této mladé spiso-
vatelky? „Život je příliš krátký na dlouhá trá-
pení,“ prozradila nám.

Návštěva  
spisovatelky

Kulturní a informační 
středisko Tlumačov

Bližší obsah semináře a přihlášky 
osobně nebo na tel.: 577 929 023

Termín: 1. 3. 2007 od 9 - 11 hodin
Cena: 50 Kč

Osobní image
seminář na téma

nabízí všem, kteří chtějí změnit 
nebo hledají práci

Přihláška na Noc s Andersenem
30. 3. - 31. 3. 2007 od 18. 00 hodin, cena 30,- Kč

do knihovny
Okno
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• Sobota 3. 3. ve 20.00 hodin 
TMAVOMODRÝ BÁL - k dobré náladě hraje taneční skupina CLASSIC. 
Bohatý program, tombola, raut a další...

• Sobota 10. 3. 
Říkáte si, že by bylo fajn věnovat se chvíli jen sama sobě? Odpoutat se od 
každodenního spěchu a opakujícího se koloběhu, přemíry povinností? 
DEN PRO MOU KRÁSU je tím pravým řešením.  Celý den bude roz-
dělen do časových intervalů. Na nabízené služby je nutné se zaregistrovat 
v kanceláři Kulturního klubu Hulín nejpozději do 23. 2. 2007.

NABÍDKA SLUŽEB od 9.00 - 19.00 hodin:
• Aerobik s Luďkou Krejčovou • Jóga • Tai či • Břišní tance • Cvičení s Ha-
nou Fuksovou
14.00 -15.00 HIP POP pro děti a mládež
• masáž zad • celková masáž • kosmetická masáž • celková kosmetika • pe-
dikúra - manikúra • kadeřnice • vizážistka • BLEŠÁK • malá burza obleče-
ní, módní doplňky, kabelky… Pro všechny věkové kategorie.

Na závěr je od 20.00 hodin připraven disko večer.

• Čtvrtek 15. 3. v 19.00 hodin
EVA a  VAŠEK - s nejslavnějším hitem Bílá orchidej a spoustou dalších 
pohodových písní k vám přijedou známé televizní hvězdy. Folk, dechovka, 
pop, trampské písničky... To vše v podání, jež přesně vyhovuje stylu star-
ších posluchačů, kteří nechtějí v sále zažít žádný „ducavý randál“ a zběsi-

KULTURNÍ POZVÁNKY
Kulturní klub Hulín připravuje na březen:

lé blikání stroboskopů. Na Evu s čistým hlasem a Vaška s neutuchajícím 
úsměvem se den co den těší návštěvníci jejich pořadů.

Předprodej vstupenek bude zahájen 15. 2. v kanceláři Kulturní-
ho klubu Hulín.

• Pondělí 26. 3. v 16.00 hodin
VERNISÁŽ JARNÍ VÝSTAVY Heleny Kondeiové „PALIČKOVA-
NÉ OBRÁZKY“ 
v hudebně Kulturního klubu Hulín. V programu vystoupí žáci ZUŠ Hu-
lín a autorka výstavy.
Otevírací doba výstavy: úterý 27. 3. až pátek 30. 3. od 9.00 hodin do 17.00 
hodin, sobota 31. 3. od 14.00 hod. do 16.00 hodin.

• Pátek 30. 3. v 17.30 hodin
ZÁJEZD do MORAVSKÉHO DIVADLA OLOMOUC
Odjezd v pátek 30. 3. od Kulturního klubu Hulín v 17.30 hod.
Franz Lehár: VESELÁ VDOVA
Lehárova Veselá vdova nás znovu ujistila o důležitosti kvalitního libre-
ta. Duchaplnost a krása se střídají s upřímností a láskou. To vše umocně-
no Lehárovou hudbou. 

Vstupenky je nutno zaplatit do konce února 2007. Změna programu 
vyhrazena.

Pozvánka na vernisáž

V minulosti byl Hulín známý sochou Leni-
na, nyní kauzou Pila.

Když člověk řekl, že je z Hulína, hned sly-
šel průpovídku: Lenine, šu..ne, co děláš v Hulí-
ně? Jak se k nám Lenin vlastně dostal? V dobách 
totality byla v našem městě silná partaj (KSČ), 
která se chtěla ještě více zviditelnit. Proto si Le-
nina do Hulína „pozvala“. Čas však běžel a přišel  
17. listopad 1989. Dne 30. 11. 1989 bylo v sá-
le Kulturního klubu založeno Občanské fórum 
(OF), kterého jsem se stal mluvčím a to až do prv-
ních svobodných voleb, kdy byl starostou města 
zvolen pan Josef Regentík.

Lenin v Hulíně

Starší občané si jistě pamatují na setkání 
občanů, které OF pořádalo v sále Sokolovny. 
Na setkání dne 10. ledna 1990 přítomní občané 
odsouhlasili, že má být socha Lenina z náměs-
tí odstraněna.

Slavnostní akt byl připraven na 10 hod. v so-
botu 13. ledna 1990. Za velké účasti občanů jsem 
měl krátký proslov, kde jsem v závěru řekl, aby 
již nikdy lidstvo nestavělo sochy politikům, ale 
sochy krásných dívek, které překonají věčnost! 
Hlava Lenina byla jeřábem naložena na vlečku 
a odvezena do skladu. Celá akce byla určitě bedli-
vě sledována tehdy ještě funkční StB (Státní bez-
pečností) a zaznamenávána videokamerou. Rád 
bych si po letech videozáznam prohlédl. Budu 
vděčen za každou informaci o existenci kazety 
s touto nahrávkou.

Tento rok připadlo 13. ledna také na sobo-
tu - stejně jako před 17 lety. Proto jsem se chtěl 
na hlavu Lenina podívat. Je uložena v garáži 
MěÚ u DPS.

V úterý 16. 1. jsem také navštívil starostu 
a místostarostu, abych s nimi zavzpomínal na 
tento slavný den. Na závěr návštěvy jsem jim 
doporučil, aby v této těžké finanční situaci so-

DOPLNIT !!!!

chu Lenina prodali. Komunismus je minulostí, 
město získá nějaké finanční prostředky a v ga-
ráži se uvolní místo.

Ing. František Pivoda
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V záplavě nedobrých zpráv z našich mé-
dií o událostech ze světa, o následcích orkánu 
u nás i v okolních státech poněkud zapadla při-
pomínka 65. výročí HOLOCAUSTU, která při-
padla na 20. leden.

Toho dne v roce 1942 projednala skupina 
nacistických představitelů v čele s Rudolfem 
Eichamnnem na zasedání, které trvalo necelé 
dvě hodiny, KONEČNÉ ŘEŠENÍ ŽIDOVSKÉ 

Cílená nacistická likvidace Židů - HOLOCAUST

OTÁZKY a prakticky rozhodlo o osudu téměř 
šesti miliónů evropských Židů. Jejich rozhod-
nutí krutě zasáhlo i do života našich spoluob-
čanů, jejichž jména a podoba se z našeho po-
vědomí postupně vytrácejí. Jednalo se o tyto 
občany Hulína:

Katz Josef - prodejní úředník firmy Studeník 
a jeho manželka

Katzová Dora, by-
tem Nádražní ul. 653, 
oba zatčeni již v srp-
nu 1939. O jejich osu-
du není nic bližšího 
známo. 
Müller Arnold - hos-
tinský a pekař,  ul. 
Dr. Stojana 109.
Müllerová Evženie - 
jeho manželka.
Müller Emil – jejich 
syn, studující na Reál-
ném gymnáziu v Kro-
měříži.
Müllerová Kamila 
- svobodná sestra Ar-
nolda Müllera, trafi-
kantka.

Zwillingerová Hilda – Poštovní ulice 129, ma-
jitelka hostince.

Všichni jmenovaní byli odsunuti 22. června 
1942 jen s příručními zavazadly do sběrného tá-
bora v Terezíně, kde jejich stopa končí. Zřejmě 
byli postupně převáženi do vyhlazovacích tábo-
rů Buchenwald nebo Osvětim.

Podobný osud stihl více než 300 osob židov-
ské komunity v Kroměříži a dalších 252 z neda-
lekého Holešova.

V průběhu 2. poloviny roku 1944 byly zahá-
jeny další deportace spoluobčanů z takzvaných 
smíšených manželství do táborů v Benešově či 
v Terezíně a vzhledem k vývoji válečných udá-
lostí na frontách nestačily již nacisté své „dílo“ 
dokončit. Po skončení válečných operací na na-
šem území se stačilo dalších osm místních občanů 
po velkých útrapách navrátit do svých domovů.

Všem, kterým nebylo dopřáno vrátit se 
domů, včetně vězňů z politických důvodů, po-
pravených v německých věznicích, je věnován 
památník na místním hřbitově, při jehož odhalení 
jsme si slibovali - NEZAPOMENEME!

Kéž by tak tomu bylo!

Vlastimil Úlehla

V nočních hodinách z 1. na 2. února 2007 
byla ze zahrady rodinného domu ve Wolkerově 
ulici v Hulíně odcizena plastika - sousoší dvou 
orlů. Odcizením sousoší vysokého cca 70 cm se 
už zabývá Policie ČR, ale přesto hledáme člově-
ka, který by byl schopen poskytnout jakékoliv 
informace vedoucí k jejímu nalezení. Jde o ro-
dinnou památku, která má pro majitele nenahra-
ditelnou cenu, a proto tomu, kdo má o odcizené 
plastice nějaké informace, slibuje odměnu.

Zmizeli dva orli
Hulínští judisté opět úspěšně zahájili letoš-

ní sezónu na Turnaji nadějí v Uherském Brodě, 
který se konal 27. ledna 2007. Turnaj byl určen 
pro nejmladší věkové kategorie - mláďata do de-
seti let a pro mladší žáky a žákyně od jedenácti 
do dvanácti let. Celkem získali mladí závodníci 
z oddílu judo SK Spartak Hulín deset medailí.

Mláďata:
 
váha do 21 kg: 
 Zuzana Eliášová - 3. místo
váha do 24 kg: 
 Jakub Navrátil - 2. místo
 Ondřej Kolbinger - 3. místo
váha do 26 kg: 
 Tomáš Žůrek - 3. místo

Další úspěchy hulínského juda
váha do 29 kg: 
 Renata Vodicová - 3. místo

Mladší žáci a žákyně: 

váha do 34 kg: 
 Radek Ligurský - 3. místo
 Petr Eliáš - 3. místo
váha do 46 kg: 
 Patrik Průcha - 1. místo
 Miroslav Smolka - 3. místo
váha do 54 kg: 
 Andrea Vodicová - 1. místo

Dušan Horák

Dne 14. března vzpomeneme 10. výročí 
úmrtí mého manžela, našeho tatínka  

a dědečka, pana
Jaroslava Štefana

z Hulína

Vzpomínka

Stále vzpomíná manželka a dcera s rodinou.

V lednu 2007 zemřeli tito naši spoluobčané:

Opustili nás

Helena Gregorová  (1929)
Olga Tomečková  (1922)
Vladimír Julíček  (1945)
Marie Adámková  (1928)
Vladimír Adamčík  (1976)
Zdeněk Pavelka  (1929)
Antonín Majda  (1917)
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Vydalo město Hulín, reg. číslo MK ČR E 12041. Odpovědná redaktorka 
Mgr. Alžběta Škarpichová, tel.: 736 220 773, 573 395 422. Komise Rady města: 
předseda Ing. L. Pecháček, členové: P. Šálek, D. Kristýnková a J. Navrátil. 
Tisk: TYPOservis Holešov. Náklad: 1400 výtisků. 

Plošná reklama - 1 cm2 - 10 Kč,
opakovaná se slevou. Soukromá řádková inzerce zdarma.

Lednové měsíce bývají větši-
nou oslavovány milovníky zim-
ních sportů, kteří vytahují z růz-
ných úkrytů svá náčiní a vydávají 
se za zážitky na zasněžené stráně. 
Fotbal ale patří mezi ta odvětví 
sportu, která mívají v tomto ob-
dobí přestávku. Během několika 
týdnů se rozbíhá kolotoč změn 
v kádrech týmů, nabírá se fyzická 
kondice a zkoušejí se v příprav-
ných zápasech nanečisto různé 
herní varianty tak, aby vše v jar-
ních bojích o mistrovské body vyšlo co nejlépe, 
pokud možno se ziskem všech možných bodů. 

Nejinak tomu je i v našem hulínském fot-
balovém klubu SK Spartak. Největší pozor-
nost na sebe z družstev strhává tým mužů, který 
hraje čtvrtou nejvyšší soutěž - divizi - konkrét-
ně moravskou skupinu E. Náš tým si prozatím 
vede výborně - po postupu z krajského přeboru 
v podzimní části skončil na třetím místě s odstu-
pem šesti bodů na druhé Dětmarovice a sedmi 
bodů na vedoucího okresního rivala SK Hanác-
kou Slavii Kroměříž. 

Hráči a realizační tým se po Vánoční pře-
stávce sešli na prvním tréninku 8. ledna pod 
osvětlením na umělé trávě ve Sportovním are-
álu. Domácí trenér Petr Zapletal mohl v týmu 
přivítat i dvě nové posily - z týmu FKM Přerov 
přišel kreativní záložník Petr Stržínek a z tý-
mu divizního soupeře z Napajedel jsme u nás 
přivítali Michala Huťku. Řady Spartaku na-
opak opustila po třech letech brankářská opora 
Marek Vogl, kterého si z hostování vzala zpět 
do svých řad konkurenční Hanácká Slavia. Tým 

tak nyní shání náhradu mezi tyče. 
Na zkoušce se v Hulíně objevil 
z třetiligové juniorky zlínského 
klubu Vlastimil Trochta, kte-
rý na podzim působil v Bystři-
ci pod Hostýnem, jeho angažmá 
však ztroskotalo na podmínkách 
kontraktu. V posledním ledno-
vém zápase proti Morkovicím se 
v brance objevil Negyesi z Lip-
níka nad Bečvou. Muži v led-
nu sehráli dvě přípravná utkání 
v rámci zimního turnaje Ortika 

cup 2007, a to proti týmům FC Kozlovice (5:1) 
a FC Morkovice (8:1). 

V únoru a březnu čeká fotbalisty doma na 
umělé trávě tento zápasový program:

3. 2. 15.00 SK Spartak Hulín
 - ROSTEX Vyškov

7. 2. 15.00 SK Spartak Hulín
 - 1. FC Slovácko „B“ 
 v Luhačovicích
 (v rámci soustředění)

14. 2. 17.30 SK Hanácká Slavia Kroměříž 
 - SK Spartak Hulín (v Kroměříži)

17. 2. 15.00 SK Spartak Hulín - FK Chropyně

24. 2. 15.00 SK Spartak Hulín - FC Želátovice

4. 3. 13.00 SK Spartak Hulín - SFK Holešov

10. 3. 15.00 SK Spartak Hulín - SULKO Zábřeh

17. 3. 15.00 SK Spartak Hulín
 - FC Tescoma Zlín „B“

Fotbalový klub však netvoří jenom tým 
mužů, činí se i mládežnické kategorie.

Dorost zahájil přípravu ve stejný den jako 
muži. Mladí hráči dostávají 3x týdně od svých 
trenérů „do těla“, aby nasbírali nezbytně nutnou 
fyzickou kondici. Na konci února čeká hráče sou-
středění na Rusavě. V lednu sehráli dorostenci 
přípravné zápasy proti týmům Kostelce u Hole-
šova (2:2) a Kvasic (3:1). V pravidelném týden-
ním intervalu (zpravidla v sobotu od 9:00) až do 
17. 3. 2007 pak budou sehrávána postupně další 
utkání proti týmům z okolí. 

Starší žáci poctivě trénují na umělé trávě a 
nabírají fyzickou kondici, která se jim v jarních 
zápasech bude hodit. V únoru je pak čekají pří-
pravné zápasy. 

Mladší žáci se v lednu zúčastnili halového 
turnaje v Otrokovicích, kde skončili po slibně 
rozehraném úvodu turnaje nakonec na „bram-
borovém“ 4. místě. Další turnaj čeká naše nadě-
je v únoru v Holešově a poté série přípravných 
zápasů opět na domácím hřišti. 

Naši nejmenší fotbalisté v týmech přípra-
vek pilně trénují v hulínských tělocvičnách a zú-
častňují se halových turnajů v regionu. 

Všem fotbalistům můžeme jenom přát, ať 
jim chuť a píle nejen v zimní přípravě vydrží. 
Všichni sportovní a fotbaloví příznivci jsou na 
zápasy našich týmů zváni.

Pravidelné a bližší informace o fotbalovém 
klubu SK Spartak Hulín naleznete na adrese 
www.spartakhulin.com.

(gh)

Leden 2007 ve fotbalovém klubu SK Spartak Hulín

Nástup ihned. 
Telefon: 602 593 215 a 577 215 145.

Nevyučené zaučíme.
Informace na telefonu 573 352 708 nebo v kanceláři

Kulturního klubu Hulín.

Prosím doplnit!!!

Kulturní klub Hulín
hledá číšníka - servírku do Klub baru

Stavební společnostse sídlem
ve Zlíně přijme:

řidiče (sk. C, E), bagristy a dozeristy


